



楷瑞培训

商务与管理指导师

网站：www.peterblackcoaching.com

博恺睿(Peter Black)是一名特许会计师、资深商务与管理指导师，他尤其在金融服务、资讯科技及专业服务行业的客户提供指导，以助其达成商业、职业和团体的目标。

培训专项 <ul style="list-style-type: none">提升业务流程变革管理企业文化对接与实践人员培训与管理社交媒体与科技	针对职务 <ul style="list-style-type: none">首席执行官首席财务官首席信息官熟龄员工专业服务机构合作人
相关行业: <ul style="list-style-type: none">金融服务信息科技专业服务 (会计, 信息科技, 法律)中小型企业	业务范畴 <ul style="list-style-type: none">商务培训职业与经营管理培训公司发展与促进新职介绍与职业过渡

成为商务与管理指导师之前，博恺睿在 1980 至 2005 年间受聘于普华永道 (澳大利亚)，担任过审计、公司税务和行业管理等职务。他最近一次在普华永道担任的职务是全国运营总监，负责各项共享服务职能以及为企业提供策略建议。

在 2007 年至 2011 年间，博恺睿为跨国职业过渡企业澳大利亚 DBM 公司提供咨询服务，协助包括高层主管在内的多位人士在大型企业削减开支后进行职业过渡。博恺睿已将这一经验拓展至为澳大利亚境内多个跨国公司提供企业指引和管理层培训。

除了进行商务与管理培训之外，博恺睿还参与以下事务：

- 为多个会计、工程、信息科技与法律专业服务机构提供策略与变革管理上的咨询与协助；
- 担任培训指导圆桌委员会主席；该委员会由 16 个中小型企业主管组成，隶属于国际 Vistage 主管联盟的分支机构“主管人际网络”。；
- 为澳大利亚计算机协会向新南威尔士州会员推荐的职业与管理指导师；
- 活跃于社交媒体圈。

联系方式

手机：+61 (0) 419 510 955 邮箱：peter.black@peterblackcoaching.com

G+: +PeterBlackCoach 领英 (职业社交网络)：<http://au.linkedin.com/in/peterblackexecutivecoach> 推特：[@PeterBlackCoach](https://twitter.com/PeterBlackCoach)



Peter Black Coaching

Securing Sustainable Success Strategies

Peter Black

B.Com, Dip. CM, Grad. Cert FP, CA, AGIA
Business and Executive Coach



www.peterblackcoaching.com

Peter Black is a Chartered Accountant and an experienced Business and Executive Coach. He assists by coaching clients to achieve business, career and organizational objectives, particularly in the financial services, information technology and professional services industry sectors.

<p>Coaching Specialties</p> <ul style="list-style-type: none"> • Business process improvement • Change management • Cultural alignment and practices • People development and management • Social media and technology 	<p>Role Specialties</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chief Executive Officers (CEO) • Chief Financial Officers (CFO) • Chief Information Officers (CIO) • Mature age employees • Professional Services Firms Partners
<p>Industry Specialties:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Financial Services • Information Technology • Professional Services (Accounting, IT, Legal) • Small and Medium Enterprises 	<p>Services</p> <ul style="list-style-type: none"> • Business coaching • Career and Executive Coaching • Corporate facilitation • Outplacement and career transition

Prior to becoming a Business and Executive Coach, Peter was employed by PricewaterhouseCoopers (PwC) from 1980 to 2005 in various auditing, corporate taxation and practice management roles in Australia. His most recent role at PricewaterhouseCoopers was National Operations Director responsible for various shared service functions and strategic advice to the partnership.

From 2007-2011, Peter consulted to global career transition company DBM Australia Limited where he assisted individuals, particularly senior executives, to undertake career transition programs following retrenchment from major organizations. This experience has now extended to corporate facilitation and executive coaching assignments with many multinational companies based in Australia.

In addition to undertaking business and executive coaching, Peter:

- also consults to and facilitates for various accounting, engineering, information technology and legal professional services firms on strategic practice and change management issues
- Is a Chair of a Roundtable group of 16 CEO's/business owners of Small and Medium Enterprises for coaching and mentoring organization The Executive Connection (TEC), an affiliate of Vistage International.
- Is a preferred Career and Executive Coach to the members of the Australian Computer Society
- Is also very active in the social media arena.

Contact Details

M: +61 (0) 419 510 955

E: peter.black@peterblackcoaching.com

Google+: +PeterBlackCoach

LinkedIn: <http://au.linkedin.com/in/peterblackexecutivecoach>

Twitter: @PeterBlackCoach